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朝陽科技大學
094學年度第2學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	3483
	Course Number
	3483

	授課教師
	李自強
	instructor
	LI,TZU CHIANG

	中文課名
	少年事件處理法與矯治制度
	Course Name
	Juvenile Law and Correction System

	開課單位
	社會工作系(四進)四A
	Department
	

	修習別
	選修
	Required/Elective
	Elective

	學分數
	2
	Credits
	2

	課程目標
	本課程，首先將回顧與檢視少年犯罪現況、犯罪原因與犯罪學理論及處遇主要模式；

其次，介紹少年觀護制度理論基礎與實務面向及少年觸法行為司法處理流程與處遇方式

；最後，說明少年犯罪預防與矯治的挑戰與未來發展趨勢。透過本課程的講授，希望培

養社會工作系同學對於投入矯治社會工作領域的認識與興趣。


	Objectives
	he contents of this course include the introduction of the Law Governing

the Disposition of Juvenile Cases, treatment and process of juvenile

delinquents, and the concept of punishment and rehabilitation in treating

juvenile cases. The role of social worker working in the Juvenile court is

emphasized.

	教材
	
	Teaching Materials
	

	成績評量方式
	
	Grading
	

	教師網頁
	

	教學內容
	
	Syllabus
	The contents of this course include the introduction of the Law Governing the Disposition of Juvenile Cases, treatment and process of juvenile delinquents, and the concept of punishment and rehabilitation in treating juvenile cases. The role of social worker working in the Juvenile court is emphasized.


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

